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P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

w dniu 25 lutego 2008 r.

Skład Komisji : 

1. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji - nieobecny
2. Marian Kita - Z – ca Przewodniczącego Komisji - obecny
3. Czesław Badura - obecny
4. Wiesław Konderak - nieobecny
5. Andrzej Mentel - obecny
6. Hanna Szotowska - nieobecna
7. Andrzej Świątek - obecny
8. Danuta Walczak - obecna
9. Teresa Kosmala - nieobecna

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna Ślagórska – Z-ca Burmistrza Miasta, Urszula Polak-Wałek – Skarbnik Miasta, Teresa 
Wąsowicz – Kierownik Wydziału Polityki  Społecznej i  Edukacji,  Dyrektor O. I.  „Senior”  – Krzysztof 
Tarkota, Główny Księgowy O. I. „Senior” – Zofia Szumilas, Dyrektor MOPS – Teresa Banaś, Główny 
Księgowy MOPS – Zofia Motyl, Główny Księgowy MBP – Elżbieta Żak, przedstawiciele czeladzkich 
kupców.

Posiedzenie Komisji prowadził :  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marian Kita

Porządek posiedzenia:

1. Targowiska miejskie – aktualny stan, plany reorganizacji.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3.   Sprawy bieżące.

Ad. 1 porządku obrad

Marian Kita     -   Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa
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- Otwieram posiedzenie Komisji.
- Tematem  dzisiejszego  posiedzenia  są  „Targowiska  miejskie  –  aktualny  stan,  plany 

reorganizacji”.
- Odczytuje  materiał  Wydziału  Rozwoju  Miasta i  Inżynierii  Miejskiej  z dn.  18.02.2008 r.   nt.  

„Targowiska miejskie – aktualny stan, plany reorganizacji”.

W dyskusji udział wzięli:

1. Agata Lewandowska - przedstawicielka kupców z targowiska przy ul. Miasta Auby
2. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
3. Ryszard Hendzel - przedstawiciel kupców z targowiska przy ul. Miasta Auby
4. Marian Kita - Z-ca Przewodniczącego Komisji
5. Mariusz Siwek - przedstawiciel targowiska przy ul. Grodzieckiej
6. Witold Jarząbek - przedstawiciel targowiska przy ul. Grodzieckiej
7. Gustaw Durczyński - Stowarzyszenie Kupców „Centrum”
8. Teresa Kosmala - członek Komisji
9. Hanna Szotowska - członek Komisji
10. Andrzej Mentel - członek Komisji
11. Czesław Badura - członek Komisji
12. Danuta Walczak - członek Komisji

     

Z-ca Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radną Danutę  
Walczak o treści: „W związku z analizą przygotowanego materiału  „Funkcjonowanie targowisk 
miejskich”  Komisja  Polityki  Społecznej,  Zdrowia  i  Bezpieczeństwa,  na  wniosek  radnych  i 
kupców  zwraca  się  z  prośbą  o  przygotowanie  informacji  prawnej  na  temat  możliwości 
opracowania regulaminu wynajmu boksów w budowanych pawilonach handlowych przy ul.  
Grodzieckiej.

Chodzi  tu  o  stworzenie  możliwości  prowadzenia  działalności  handlowej  przez  
dotychczasowych użytkowników”.

GŁOSOWANIE /obecnych 7 członków Komisji/

6   głosów za 
0   głosów  przeciw
1   głos wstrzymujący  się

Zastępca Przewodniczącego Komisji ogłosił przerwę.

Ad. 2 porządku obrad

Marian Kita     -   Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wznawiam obrady po przerwie.
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- Analiza wykonania budżetów MBP, MOPS i O. I. „Senior” za 2007 rok.
- Czy są uwagi do przedstawionych materiałów?

W dyskusji udział wzięli:

1. Hanna Szotowska - członek Komisji
2. Zofia Motyl - Główny Księgowy O. I. „Senior”
3. Krzysztof Tarkota - Dyrektor O. I. „Senior”
4. Andrzej Mentel - członek Komisji
5. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
6. Andrzej Świątek - członek Komisji
7. Marian Kita - Z-ca Przewodniczącego Komisji
8. Danuta Walczak - członek Komisji
9. Elżbieta Żak - Główny Księgowy MBP
10. Teresa Banaś - Dyrektor MOPS
11. Czesław Badura - członek Komisji
12. Teresa Kosmala - członek Komisji

Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  przystąpił  do  przegłosowania  przyjęcia  informacji  nt.  Analiza  
wykonania budżetów MBP, MOPS i O. I. „Senior” za 2007 rok.

GŁOSOWANIE /obecnych 7 członków Komisji/

5   głosów za 
1   głos  przeciw
1   głos wstrzymujący  się

Ad. 3 porządku obrad

Marian Kita     -   Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Czy są jakieś pytania w sprawach bieżących.

Radny  Andrzej  Świątek  zaproponował  ustalenie  stałej  godziny  rozpoczynania  posiedzeń  
Komisji.

Z-ca Przewodniczącego Komisji zaproponował stałe terminy posiedzeń Komisji – poniedziałek  
przed sesją o godz. 12.00. Poddał wniosek pod głosowanie.

GŁOSOWANIE /obecnych 7 członków Komisji/
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5   głosów za 
1   głos  przeciw
1   głos  wstrzymujący  się

Marian Kita     -   Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Jeśli nie ma innych spraw zamykam posiedzenie Komisji.

          Z-ca Przewodniczącego
Komisji Polityki Społecznej,

Zdrowia i Bezpieczeństwa

                         Marian Kita
Protokołowała:
 Elżbieta Augustyniak
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